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København d. 3. maj 1918. 

Forhandling ved stiftelsen af Parcelforeningen Møllely. 
 
J. P. Søtorp bød velkommen og opfordrede forsamlingen til at vælge en dirigent. Fuldmægtig A. 
Jærre blev foreslået og valgtes enstemmigt. 
 
Søtorp omtalte, at der måtte skaffes forbindelse over til grundene enten ved broen eller 
overkørslen. Han oplyste dernæst, at der var truffet overenskomst med Parcelforeningen Højbo, 
således, at medlemmerne får adgang over Højbos veje mod at betale 1/3 del af vejenes 
vedligeholdelse medens sælgerne afholder udgifterne til anlægget indtil nu. Medlemmerne kan 
dernæst få adgang til Højbos brønd mod betaling af 1/3 af brønden. 
 
Dirigenten oplyste, at der var anbragt en bom før større vej til Grækenlandsvej. Udgifterne hertil 
skulle denne forening afholde med en 1/3 del. 
 
Dirigenten stillede dernæst forslaget om foreningens deltagelse i vedligeholdelsen af vejene med 
1/3. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
 
Dirigenten stillede derefter et spørgsmål under afstemning, om denne forening ønskede adgang til 
Højbos brønd imod betaling af 1/3 af brønden, idet han oplyste, at brønden havde kostet 300 kr.  
 
Svanstrøm forespurgte, om der måtte hentes andet end drikkevand. 
 
Dirigenten oplyste, at der måtte hentes det vand enhver havde brug for. 
 
Nielsen ankede over, at brønden lå for langt borte, men han ville slutte sig til forslaget af hensyn til 
drikkevandet. 
 
Søtorp oplyste og udviklede salgsbetingelserne. Han henstillede derhos at spørgsmålet om 
brønden udsættes, til foreningen var dannet. 
 
Hr. Nielsen forespurgte, om foreningen satte hegn om legepladsen eller foreningen betalte 
halvdelen deraf.  
 
Dirigenten oplyste, at forholdet i Højbo var det, at hvert medlem i Højbo måtte hegne ud mod veje 
eller offentlig plads. 
 
Søtorp oplyste, at grundejerne agtede at forære foreningen den nævnte legeplads, som 
foreningen kunne gøre frugtbringende. 
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Andersen ankede over, at brønden lå for langt borte. Han forespurgte, hvad skatterne af grunden 
ville andrage. 
 
Dirigenten ville hverken tilråde eller fraråde Højbos brønd. Det ville blive dyrt at anskaffe ny brønd 
nu. Men medlemmerne kunne grave intermistiske brønde på deres grunde. 
 
S. Abildstrøm forespurgte, om man kunne hente vand på møllen, der lå meget nærmere.  
 
Dirigenten oplyste, at mølleren var den, der afgjorde dette spørgsmål, og at han ikke tidligere 
havde været særlig imødekommende. 
 
Hr. Andersen frarådede at træffe arrangement om Højbos brønd. Han nævnte, at det ved salget 
var lovet, at man kunne hente vand på møllen. 
 
Hr. Jonson forespurgte, om det areal, hvor møllen lå, var belagt med villaservitutter.  
 
Søtorp oplyste, at dette ikke var tilfældet. 
 
Svanstrøm oplyste, at vandet fra Aldershvile ikke egnede sig for drikkevand.  
 
Hr. Andersen henstillede, at spørgsmålet om brønden udsattes til bestyrelsen var valgt, og at 
denne derefter anstillede fornøden undersøgelse. Han mente for øvrigt, at vandet fra Aldershvile 
var rigtig godt. 
 
Fru Rosén forespurgte, om hun kunne nedlægge rør under en overkørsel og få rørende 
[perforeret]. 
 
Dirigenten oplyste, at dette spørgsmål ville blive afgjort, når bestyrelsen var valgt. 
 
Da ingen yderligere ønskede ordet, opfordrede dirigenten til at vælge bestyrelse.  
Søtorp opfordrede de tilstedeværende til at foreslå bestyrelsesmedlem og særligt en formand. 
 
Hr. Andersen erklærede sig villig til foreløbig at ville fungere som formand. Hr. Andersen valgtes 
derefter enstemmigt og takket for valget. 
 
Derefter foresloges hr. S. Abildstrøm, hr. Carlson, hr. Svanstrøm, hr. Nielsen og hr. Juul. Hr. 
Abildstrøm og Carlson valgtes enstemmigt. Hr. Nielsen valgtes med 17 stemmer, hr. Juul med 16 
stemmer. Derefter havde hr. Svanstrøm 14 stemmer og var således valgt som suppleant.  
Til bogholdere foresloges og valgtes enstemmigt hr. assistent Kaj Seibæk.  
Til revisor foreslog stud. polit Janson og formand Christianson. De valgtes begge enstemmigt.  
Til revisorsuppleant foresloges oversergent Pederson og hr. Nissen. Oversergent Pederson valgtes 
med 17 stemmer. På hr. Nissen faldt 4 stemmer. 
 
Hr. Søtorp tilbød som særlig sagkyndig at udarbejde et lovudkast og tilstille bestyrelsen dette i 
løbet af nogle dage. 
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Dirigenten stillede forslaget om, at bestyrelsen skulle fremstå som lovvalg under afstemning. 
Forslaget vedtoges med 16 stemmer. 
 
Søtorp oplyste, at det ugentlige kontingent af sælgerne ønskedes indbetalt til Amagerbanken. 
Sælgerne indestod for, at dette kunne ske uden udgift for foreningen. De foreløbige udgifter til 
bøger og lign. kunne fås udbetalt imod kvittering fra sælgerne hos overretssagfører 
[Frisæt/Limæk]. 
 
Dirigenten oplyste, at ugekontingentet ville være at betale fra i dag, men at bestyrelsen vel i øvrigt 
måtte træffe bestemmelse herom. 
 
Dirigenten stillede det spørgsmål under afstemning, om medlemmerne skulle begynde 
indbetalingen fra i dag den 3. maj eller fra 1. juni dette år. Det vedtoges med 17 stemmer at 
begynde indbetalingen fra 3. maj. For at begynde den 1. juni stemte ingen. 
 
Dirigenten opfordrede medlemmerne til at give foreningen navn. 
 
Der foresloges Parcelforeningen Kastrup Mølle,  

                ”             Møllely 
                ”             Møllebo 

 
For Kastrup Mølle afgaves 1 stemme, 14 stemte for Møllely og 2 for Møllebo. Valget blev således 
Parcelforeningen Møllely. 
 
Dirigenten takkede for den ro, der havde præget møde, der derefter hævedes. 
 
/: Signeret Jærre 
Dirigent 
 


	Forhandling ved stiftelsen af Parcelforeningen Møllely.

